
PROTOKÓŁ NR XLIV/2021 
RADY GMINY JEŻOWE 

z dnia 23 września 2021 r. 

z sesji 

Na podstawie § 27 Statutu Gminy Jeżowe ( DZ. U z 2018, poz. 46190 sporządza się protokół stanowiący 
urzędowy zapis  przebiegu obrad i podejmowanych rozstrzygnięć. 

1) Otwarcie sesji. 

- Przewodniczący Rady Gminy Jeżowe Pan Marian Koc  otworzył XLIV sesję rady Gminy Jeżowe 
i powitał przybyłych radnych, sołtysów i zaproszonych gości. W obradach uczestniczyli Wójt Gminy 
Jeżowe - Pan M. Stępak, Skarbnik Gminy Jeżowe Pan Wiesław Łach, Sekretarz Gminy Jeżowe Pan 
Stanisław Szot. 

2) Sprawdzenie obecności i stwierdzenie prawomocności obrad. 

- W obradach Uczestniczyło 14 radnych. Przewodniczący Rady Gminy stwierdził prawomocność obrad. ( 
zał nr 2) 

3) Przedstawienie i zatwierdzenie porządku obrad sesji. 

- Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad. Nie wniesiono uwag do przedstawionego 
porządku obrad. W głosowaniu porządek obrad został przyjęty jednogłośnie ( zal. nr 3) 

4) Przyjęcie protokołu z obrad ostatniej sesji. 

- Protokół został wyłożony w biurze obsługi rady gminy oraz opublikowany w Bip Jeżowe. Nie wniesiono 
uwag do protokołu. Protokół został przyjęty. 

5) Informacja o pracy Wójta Gminy za okres miedzy sesjami. 

- Informacje przedstawił Wójt gminy Jeżowe pan Marek Stępak i stanowi ona załącznik do protokołu ( zał 
nr 1) 

6) Informacja o pracach Komisji Rady Gminy za okres miedzy sesjami. 

- W okresie miedzy sesjami obradowały następujące Komisje: 

- w dniu 23. 09.2021r Komisja Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Promocji Gminy.  Komisja 
opiniowała projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na 2021r oraz zapoznała się 
z pismami, które w ostatnim czasie wpłynęły do Komisji. 

7) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na nabycie nieruchomości położonej w miejscowości Nowy 
Nart na rzecz Gminy Jeżowe ( XLIV/287/21) 

- Po przedstawieniu projektu uchwały Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad 
przedstawionym projektem. Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. Głosowało 14 radnych. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie.( zał nr 4) 

8) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na dokonanie zamiany nieruchomości 9 XLIV/288/21) 

- Odczytany został projekt uchwały a następnie Przewodniczący Rady Gminy zarządził dyskusje nad nim. 

- Radny Józef Głuszak zwrócił uwagę że zamieniane działki nie są równego areału. Działka gminna jest 
większa i w związku z tym poprosił o informacje  w tej sprawie. 

- Wójt Gminy pan M. Stępak poinformował, że na różnicę w działkach rzeczoznawca opracował operat 
szacunkowy.Wyceniona jest pozostała część. Osoba, która dokonuje zamiany zapłaci różnicę. 

- Wobec braku dalszych pytań przystąpiono do głosowania. Głosowało 14 radnych.  Uchwała została 
podjęta jednogłośnie ( zał nr 5) 

9) Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami 
Gminy Jeżowe ( XLIV/289/21) 
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- Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady Gminy zarządził dyskusję nad przedstawionym 
projektem. Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. Głosowało 14 radnych. Uchwała została 
podjęta jednogłośnie ( zał nr 6) 

10) Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na 2021r ( XLIV/290/21) 

- Projekt uchwały został odczytany i objaśniony przez Skarbnika Gminy Jeżowe. Następnie 
Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad przedstawionym projektem uchwały. 

- Komisja Budżetowa na posiedzeniu z dnia 23.09.2021 wydała pozytywną opinię do projektu uchwały. 
Opinię przedstawił Przewodniczący Komisji Pan A. Kołodziej. 

- Radny J. Głuszak zapytał o zmniejszenie dochodów tj dotację ministerialną na przebudowę przejść dla 
pieszych. 

- Wójt Gminy Jeżowe poinformował, że całość zabezpieczonej kwoty na zadanie  to 520 tyś. Przetarg się 
jeszcze nie rozstrzygnął. Jeżeli będą przesuwane słupy elektryczne to w budżecie są zabezpieczone 
środki na rozbudowę oświetlenia i zostaną one wykorzystane. 

- Wobec braku dalszych pytań przystąpiono do głosowania. Głosowało 14 radnych. Uchwała została 
podjęta jednogłośnie (zał nr 7) 

11) Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Jeżowe ( 
XLIV/291/21 

- Projekt uchwały odczytał i objaśnił Skarbnik Gminy Jeżowe. 

- Przewodniczący Rady Gminy zarządził dyskusję nad przedstawionym projektem uchwały. 

- wobec braku pytań przystąpiono do głosowania. głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta 
jednogłośnie ( zał. nr 8) 

12) Wolne wnioski i zapytania. 

- Radny B. Bednarz zwrócił się o przykrycie na Placu Targowym  2 odpływów wody. Są one trudne do 
pokonania przez osoby poruszające się na wózkach inwalidzkich. 

- Radny E. Koc zwrócił się z pytaniem czy jest możliwe wykonanie w tym roku  odwodnienie  przy 
drodze gminnej koło kapliczki w Kowalach. 

- Sołtys J. Sudoł zapytał czy wykonanie drogi gminnej w Jacie, przewidzianej w ramach funduszu 
sołeckiego  będzie w tym  roku realizowane. Przy drodze wojewódzkiej budowany w Jacie jest kolejny 
odcinek chodnika. Poprosił o interwencję o przyspieszenie prac. Droga jest w fatalnym stanie 
a prowadzone prace, wstrzymane przez warunki pogodowe nie ułatwiają przemieszczania się po tej 
drodze. Zapytał również o budowę ogrodzenia  przy szkole w Jacie. Poinformował również, że Gminna 
Spółka Wodna dokonała odprowadzenia wody z 6  działek w Kameralnem. Podziękował wykonawcy 
prac, Przewodniczącemu GSW i Przewodniczącemu Komisji Rolnictwa za wykonane prace. 

- Przewodniczący Rady Gminy przypomniał o składaniu wniosków do budżetu na 2022r. w terminie do 
15 października 2021r. 

–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––
Id: F96BEF60-8068-43F5-B1D8-3124632512C4. Ogłoszony Strona 2



- Wójt Gminy Jeżowe Pan M. Stępak, w sprawie przejazdów na Placu Targowym zadanie to zostanie 
zlecone Zakładowi Gospodarki Komunalnej. W sprawie odwodnienie przy drodze gminnej w Kowalach 
to została już odbyta rozmowa z Dyrektorem ZGK, który będzie tam dokonywał rozbudowy sieci 
kanalizacji. W momencie kiedy będzie tam sprzęt również zostanie wykonane odwodnienie. 
Jednocześnie zostanie wykonane odwodnienie  i wykonanie kawałka chodnika przy  skrzyżowaniu drogi 
gminnej z droga powiatową w Błądkach.  Ponad 30 tyś z funduszu sołeckiego sołectwa Jata została 
przeznaczona na wykonanie drogi asfaltowej. wiadomo, że za te środki za dużo tego asfaltu nie zostanie 
wykonane. Zachodzi wątpliwość skąd te środki wziąć. Budowa ścieżki   rowerowo- pieszej w Jacie - 
można wystąpić z prośba o przyspieszenie wykonania inwestycji. Wójt nie ma innych narzędzi  jak 
wystąpienie z pismem  do PZDW o przyspieszenie inwestycji. Ogrodzenie przy szkole - w budżecie było 
zabezpieczone 110 tys na to zadanie, później zostały te środki zwiększone. Najpierw zostało  złożone 
zapytanie ofertowe i złożone oferty opiewały na 170-180 tyś.  W związku z tym, że te kwoty 
przekraczały zamówienie z wolnej ręki zwiększaliśmy w budżecie tę kwotę i ogłaszaliśmy przetarg. 
Przetarg pokazał wartości 260 tyś. Byliśmy z inspektorem nadzoru przy szkole. Zakładaliśmy na 
początku, że to ogrodzenie będzie w całości przebudowane. Wybudowana ścieżka w znacznej części 
nie naruszyła obecnego ogrodzenia. Ogrodzenie jest w stanie dostatecznym, które może być odtworzone, 
odmalowane.  Jest propozycja wykonania brakującego ogrodzenia w systemie panelowym. Koszty wtedy 
byłyby dużo niższe. Wspólnie powinniśmy sobie odpowiedzieć na pytanie czy takie działanie nie byłoby 
zasadne. Gminna Spółka Wodna wykonała prace dzięki dotacji, którą otrzymała od Gminy Jeżowe. 

- Sołtys Jan Sudoł wyraził opinię, że również był za  wyremontowaniem ogrodzenie przy szkole. Szkoda 
jednak, że dopiero dziś mówi się o zastanowieniu się nad tą kwestią i podejmowaniem przez Radę 
decyzji w tej sprawie.  W kwestii  budowy drogi w Jacie to 30 tyś to wkład Sołectwa w jej budowę. Robi 
się różne drogi w gminie bez żadnego wkładu  sołectw. Gmina powinna dołożyć do tej drogi i zrobić ją 
kompleksowo. Droga ta jest potrzebna ludziom.  W przyszłym funduszu znowu przeznaczy się na 
budowę drogi łączącą Jatę z Kameralnem. Zwrócił się do radnego sołectwa Kameralne o partycypacje 
w tym przedsięwzięciu. 

- Radna G. Szostecka odniosła się do budowy drogi w Jacie. Były inne drogi robione w gminie i nie było 
żadnych problemów. Ogrodzenie robi się od dłuższego czasu. Ponadto jako radna powinna być 
zaproszona na spotkanie, na którym rozmawiało się o tym ogrodzeniu. Również Dyrektor Szkoły 
nie została zaproszona do dyskusji w tej sprawie. Powinien być zaproszony radny z Sójkowej i Zalesia, 
ponieważ jest to szkoła zbiorcza. Wiele razy proszone było o przycięcie wjazdów przy parkingu w Jacie. 
W zimie robi się ślizgawka. Mówi się o oszczędnościach ale nie w tedy kiedy kupuje się  sprzęt ( 
koparka) czy buduje pomnik. W Jacie  jednak szuka się oszczędności. Zaapelowała o przyspieszenie tych 
robót. 

- Radny H. Olko odpowiedział sołtysowi z Jaty w sprawie wspólnej budowy drogi. Na pierwszym miejscu 
stawiają na budowę dróg w tych miejscach gdzie mieszkają ludzie a dróg nie mają. Obecnie są drogi 
niedokończone w sołectwie. 

- Radny E. Ciak - wzdłuż drogi powiatowej Jata - Pogorzałka wydano już kilka pozwoleń na budowę. po 
opadach deszczu zaczyna się tam  problem. Tam są ładne działki ale sprawa odwodnienia zaczyna być 
naglący. 

- Przewodniczący Rady Gminy M. koc odniósł się do podniesionej sprawy zakupu sprzętu dla ZGK. 
Trzeba sobie zdawać sprawę, że ten Zakład istnieje dzięki inicjatywie Rady i tym zakupom.  Trzeba być 
ostrożnym w w wydawaniu takich opinii. 

- Wójt Gminy M. Stępak- mówiąc o gospodarności nie było mowy o cieciach. w sprawie ogrodzenia 
przyspieszymy te kroki. Temat był przesuwany. Po budowie ścieżki sprawa się wyjaśniła. W sprawie 
budowy drogi  to w takim razie może zastanowić się trzeba nad budową krótszego odcinka. Projekt na 
budowę został złożony w ubiegłym tygodniu.  W sprawie zakupu sprzętu dla ZGK to Zakład  wykonując 
zlecenia niweluje braki cenowe. Wzrasta stan zatrudnienia. Musimy dbać o to aby ludzie tam pracujący 
mogli swoją prace bezpiecznie wykonywać.  W sprawie 

13) Zamkniecie obrad. 

- Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady gminy zamknął XLIV sesję Rady gminy 
Jeżowe. 
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- Protokołowała: Renata Krawiec 

 

   

Przewodniczący Rady Gminy 
 
 

Marian Koc 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 2 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 

 
Na sesji “XLIV sesja Rady Gminy Jeżowe” stawiło się 14 radnych, 
natomiast 1 radnych było nieobecnych.  
 
Ustalono kworum. Rada jest władna do podejmowania decyzji. 
 
Lista obecności była następująca: 
 
Obecni radni: 
1.Mirosław Bajek  
2.Bogdan Bednarz  
3.Krzysztof Borek  
4.Eugeniusz Ciak  
5.Barbara Fusiek  
6.Józef Głuszak  
7.Edward Koc  
8.Marian Koc  
9.Andrzej Kołodziej  
10.Roman Łyko  
11.Henryk Olko  
12.Jacek Puzio  
13.Józef Szewc  
14.Grażyna Szostecka    
 
 
Nieobecni radni: 
1.Bogdan Świątek  
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Gmina Jeżowe Numer załącznika  
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 

 
Na sesji “XLIV sesja Rady Gminy Jeżowe” stawiło się 14 radnych, 
natomiast 1 radnych było nieobecnych.  
 
Szczegóły obecności radnych podczas sesji przedstawia poniższa 
tabela. 
 

Imię i nazwisko radnego 
Data i godzina 

logowania 
Data i godzina 
wylogowania 

1. Mirosław Bajek  23.09.2021 10:03:29 23.09.2021 11:55:23 

2. Bogdan Bednarz  23.09.2021 10:03:29 23.09.2021 11:55:23 
3. Krzysztof Borek  23.09.2021 10:03:29 23.09.2021 11:55:23 
4. Eugeniusz Ciak  23.09.2021 10:03:37 23.09.2021 11:55:23 
5. Barbara Fusiek  23.09.2021 10:03:29 23.09.2021 11:55:23 
6. Józef Głuszak  23.09.2021 10:03:32 23.09.2021 11:55:23 
7. Edward Koc  23.09.2021 10:03:39 23.09.2021 11:55:23 
8. Marian Koc  23.09.2021 10:03:28 23.09.2021 11:55:23 
9. Andrzej Kołodziej  23.09.2021 10:03:34 23.09.2021 11:55:23 

10. Roman Łyko  23.09.2021 10:03:32 23.09.2021 11:55:23 
11. Henryk Olko  23.09.2021 10:03:29 23.09.2021 11:55:23 
12. Jacek Puzio  23.09.2021 10:03:31 23.09.2021 11:55:23 
13. Józef Szewc  23.09.2021 10:03:29 23.09.2021 11:55:23 
14. Grażyna Szostecka  23.09.2021 10:03:29 23.09.2021 11:55:23 
15. Bogdan Świątek    

 

–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––
Id: F96BEF60-8068-43F5-B1D8-3124632512C4. Ogłoszony Strona 2



 

Gmina Jeżowe Numer załącznika 3 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Przeprowadzono głosowanie w sprawie “Przedstawienie i 
zatwierdzenie porządku obrad sesji”. Wniosek został przyjęty 
następującą proporcją głosów: jestem za 14, jestem przeciw 0, 
wstrzymuję się 0. 
 
Głosowanie zostało przeprowadzone w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 23.09.2021 10:05:30 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Henryk Olko        
12. Jacek Puzio        
13. Józef Szewc        
14. Grażyna Szostecka        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 4 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer XLIV/287/21 “Uchwała w sprawie wyrażenia zgody 
na nabycie nieruchomości położonej w miejscowości Nowy Nart na 
rzecz   Gminy Jeżowe” została podjęta następującą proporcją głosów: 
jestem za 14, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 23.09.2021 10:13:12 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Henryk Olko        
12. Jacek Puzio        
13. Józef Szewc        
14. Grażyna Szostecka        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 5 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer XLIV/288/21 “Uchwała w sprawie wyrażenia zgody 
na dokonanie zamiany nieruchomości” została podjęta następującą 
proporcją głosów: jestem za 14, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 23.09.2021 10:18:30 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Henryk Olko        
12. Jacek Puzio        
13. Józef Szewc        
14. Grażyna Szostecka        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 6 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer XLIV/289/21 “Uchwała w sprawie zasad i trybu 
przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy 
Jeżowe” została podjęta następującą proporcją głosów: jestem za 14, 
jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 23.09.2021 10:27:36 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Henryk Olko        
12. Jacek Puzio        
13. Józef Szewc        
14. Grażyna Szostecka        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 7 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer XLIV/290/21 “Uchwała w sprawie dokonania zmian 
w budżecie gminy Jeżowe na 2021 rok” została podjęta następującą 
proporcją głosów: jestem za 14, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 23.09.2021 11:04:00 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Henryk Olko        
12. Jacek Puzio        
13. Józef Szewc        
14. Grażyna Szostecka        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 8 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer XLIV/291/21 “Uchwała w sprawie dokonania zmian 
w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Jeżowe ” została podjęta 
następującą proporcją głosów: jestem za 14, jestem przeciw 0, 
wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 23.09.2021 11:09:04 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Henryk Olko        
12. Jacek Puzio        
13. Józef Szewc        
14. Grażyna Szostecka        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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